
                      Rada Miejska Gminy
                              w Skokach

                     

PROTOKÓŁ  nr XXXIV/2005
                 
                    XXXIV sesji Rady Miejskiej Gminy  w Skokach
                    odbytej w dniu 
                  28 kwietnia 2005r. od godz.1500 do godz. 1755

                    w sali  Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy
                    w Skokach.

       

                             
 

Radni Rady  Miejskiej Gminy Skoki
zgodnie z załączoną listą obecności.

 



Porządek  obrad
  XXXIV sesji Rady Miejskiej Gminy 

w Skokach 

 1.    Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
 2.    Wybór sekretarza obrad.
 3.    Przyjęcie „Protokółu z ostatniej sesji Rady”.
 4.    Przedstawienie porządku obrad oraz ewentualne wnioski 
        do jego zmiany.
 5.    Informacja Burmistrza Miasta i Gminy  z realizacji uchwał Rady 
        i  bieżącej  działalności.
 6.    Informacja  przewodniczących komisji z pracy  komisji
        oraz delegata Stowarzyszenia Gmin i Powiatów Wielkopolski.
 7.    Podjęcie uchwały  w sprawie absolutorium:

- omówienie Sprawozdania z wykonania budżetu miasta i gminy 
  Skoki    za 2004r.
- zapoznanie z opinią RIO do  sprawozdania w wykonania 
  budżetu.
- przedstawienie wniosku Komisji  Rewizyjnej w sprawie 
  absolutorium. 
- opinia RIO do wniosku Komisji  Rewizyjnej w sprawie 
   absolutorium.
- dyskusja.

 8.    Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale
        budżetowej na 2005r.
 9.    Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości  w Sławie Wlkp. 
10.   Interpelacje radnych.
11.   Komunikaty, wolne wnioski.
12.   Prezentacja Programu ISO  9001.
13.   Zakończenie.

 

ad. 1 

                           Otwarcia obrad  XXXIV sesji Rady Miejskiej  

 



Gminy  w Skokach  dokonała Przewodnicząca  Rady Miejskiej
Gminy  w Skokach  Pani Grażyna Szymkowiak.
Stwierdziła, że na ogólny stan 14 radnych  Rady obecnych 
na sesji Rady było  11 - wobec czego  Rada Miejska Gminy 
Skoki była prawomocna do prowadzenia obrad, podejmowania 
uchwał oraz opinii i wniosków zgodnie z ustawą o samorządzie 
gminnym (Dz.U.Nr 142 poz. 1591 tekst jednolity z 2001r.ze zm.)   
i  Statutem Gminy Skoki  (Dziennik Urzędowy  Województwa Wielkopolskiego  
Nr  109  poz. 2005 z dnia 27.06.2003r.).
Radny Bogunia Przemysław   i  radna Jolanta Sawińska
- byli nieobecni nieusprawiedliwioni.
Natomiast  radny  Modlibowski Jarosław - spóźnił się i uczestniczył 
w sesji Rady  od pkt. 8 porządku obrad. 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej Gminy 
Pani Grażyna Szymkowiak
po stwierdzeniu  quorum i otwarciu powitała osobno 

-   radnych Rady Miejskiej Gminy Skoki, 
-   Burmistrza Miasta Gminy Pana Tadeusza Kłosa, 
-   skarbnika Gminy Aleksandrę Kamińską, 
-   sekretarza Gminy  Blankę Gaździak,
-   radcę prawnego  Mirosławę Nowakowską,
-   kierowników  jednostek  organizacyjnych Gminy, 
-   sołtysów wsi, 
-   pracowników Urzędu, przedstawicieli prasy lokalnej 

             oraz  wszystkich przybyłych gości.  

ad. 2

Zgodnie z  Rozdz.V pkt.3 § 32 ust. 3  Statutu Gminy Skoki 
na sekretarza obrad  XXXIV sesji  Rady Miejskiej Gminy w Skokach  
powołano (zgodnie z  wcześniejszym ustaleniem, że każdy z radnych 
będzie kolejno pełnił funkcję sekretarza)
radnego Jasińskiego  Ryszarda (10  głosów za i  1 głos wstrzym.się )

Przewodnicząca Rady Grażyna Szymkowiak
poinformowała, że wybrany sekretarz obrad  będzie nadzorował 
prowadzenie protokółu sesji i ustalał  wyniki  jawnego głosowania.

 ad. 3

Sekretarze obrad
- XXXIII sesji Rady radny  Kazimierz Grzegorzewski

 



poinformował radnych, że protokół z  dnia 30 marca 2005r.
został przeczytany, sprawdzony i jest zgodny z tokiem postępowania
sesji Rady. Oddaje istotę posiedzenia, wyników głosowań, toku
dyskusji oraz interpelacji  i zapytań. 
Protokół sesji Rady jest do wglądu w biurze Rady codziennie 
w godzinach pracy Urzędu Miasta i Gminy.
Żadnych innych uwag i wniosków do Protokółu nie zgłoszono.

ad. 4

Przewodnicząca  Rady Miejskiej Gminy 
Pani  Grażyna Szymkowiak  przedstawiła porządek obrad
sesji  Rady, a następnie zapytała  o uwagi i wnioski do ustalonego 
porządku obrad dzisiejszej sesji Rady.

Burmistrz Miasta i Gminy Tadeusz Kłos
zgłosił formalny  wniosek o wprowadzenie do porządku
obrad , jako  pkt. 12 - Prezentacji Programu ISO 9001.

Burmistrz Miasta i Gminy Tadeusz Kłos
uzasadniał, że jest to program mający na celu poprawę systemu
zarządzania jakością i w konsekwencji  uzyskanie certyfikatu 
dla Urzędu. 
Firmę Business -Service Company LTD  zaprosiłem w związku
z zarzutami pod moim adresem, że Gmina Skoki nie przystąpiła  
do programu „Przejrzysta Gmina”.
Rada Miejska Gminy
w głosowaniu wniosek Burmistrza przyjęła
/10  głosów za i  1 głos wstrzymujący  się/

Przewodnicząca Rady Grażyna Szymkowiak
poinformowała, że porządek obrad /wraz zprzyjętą autopoprawką/
stanowi podstawę do prowadzenia obrad  XXXIV sesji Rady
Miejskiej Gminy Skoki. 
 

ad. 5
Do Informacji  z bieżącej  pracy Burmistrza w okresie 
między sesjami Rady i  Sprawozdania z realizacji uchwał  
Rady Miejskiej Gminy  podjętych na  XXXIII sesji Rady
- nie zgłoszono uwag i  pytań.
„Informacje”  stanowią kolejno załącznik  nr  1 i  2 do protokółu sesji Rady.

 



ad. 6

Przewodniczący stałych komisji Rady składali kolejno informacje 
z międzysesyjnej pracy  Komisji Rady:

1.  Pan Grzegorz Owczarzak -   przewodniczący  Komisji 
     z  pracy Komisji Finansów, Rozwoju Gminy  i Komunikacji.

2. Pan Grzegorz Matuszak - przewodniczący Komisji
    z pracy Komisji Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej,
    Ochrony  Środowiska i Porządku Publicznego

3. Pan Paweł Biały  -  przewodniczący Komisji 
    z  pracy Komisji  Rewizyjnej.

4. Pan Leszek Gronowicz - delegat Stowarzyszenia Gmin 
    i Powiatów Wielkopolski
      - z pracy  w Komisji Oświaty Stowarzyszenia.
Informacje stanowią kolejno załączniki  od 3- 5 do protokółu  sesji  Rady.

ad. 7

Z upoważnienia Burmistrza
Skarbnik  Gminy Aleksandra Kamińska
omówiła wykonanie budżetu miasta i gminy za 2004r.
Następnie Rada Miejska Gminy  wysłuchała opinii 
i uwag stałych komisji Rady do Sprawozdania z wykonania 
budżetu miasta i gminy  za 2004r.
Sprawozdanie z wykonania budżetu  Miasta i Gminy  Skoki  za 2004r.
stanowi  załącznik nr 6 do protokółu sesji  Rady.

Skarbnik Gminy Aleksandra Kamińska
odczytała treść Uchwały Nr 5/S0-18/2005 Sądu Orzekającego
Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 7 kwietnia 2005r.
w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym w dniu 31 marca 2005r.
sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta i Gminy Skoki za rok 2004.
Treść Uchwały Sądu Orzekającego RIO w Poznaniu z dnia 7 kwietnia 2005r.
stanowi załącznik  nr 7 do protokółu  sesji  Rady. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Paweł Biały

 



odczytał treść wniosku Komisji Rewizyjnej przekazanego Regionalnej
Izba Obrachunkowej w Poznaniu w sprawie udzielenia absolutorium
Burmistrzowi Miasta i Gminy  za 2004r.
Treść wniosku Komisji  Rewizyjnej zamieszcza się poniżej:

W n i o s e k
Komisji Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  Gminy w Skokach 
w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Skoki.

Komisja Rewizyjna opiniując wykonanie budżetu  miasta i gminy  
za 2004r. dokonała :

- oceny  i porównania realizacji  budżetu w stosunku  do planu 
   budżetowego w zakresie dochodów i wydatków budżetowych,
- oceny zmian  budżetu w toku jego realizacji,
- analizy sposobu  korzystania przez  Burmistrza z przyznanych 
   mu  upoważnień zawartych  w uchwale budżetowej,
- sprawdzenia dokumentów źródłowych ( faktury, umowy)
   gminnych jednostek organizacyjnych,
- oceny  realizacji przestrzegania zasad gospodarki  finansowej 
   określonych w  przepisach prawa.
 

Na podstawie przeprowadzonej analizy Komisja Rewizyjna  stwierdza:
1. Uchwalony  przez Radę budżet po  wprowadzeniu zmian 
     w ciągu roku przewidywał  uzyskanie dochodów w wysokości 
    15.176.457  zł
     Dochody   budżetowe zostały  wykonane w kwocie 14.987.157 zł, 
     co  stanowi  98,8 % planu.
2. Uchwalony przez Radę budżet  po  wprowadzeniu zmian w ciągu 
    roku   przewidywał realizację wydatków w  kwocie  14.386.836 zł.
    Wydatki zostały  zrealizowane w kwocie   13.978.227 zł
    co  stanowi  97,2 % planu.
3. Kwoty  dochodów przeznaczonych na zadania  bieżące z zakresu 
    administracji  rządowej wyniosły odpowiednio:  - plan  1.442.603 zł 
     -  wykonanie  1.431.915 zł, co stanowi  99,3 %  planu.
4. Na zaplanowane  w 2004 r. dotacje celowe z budżetu państwa na 
    dofinansowanie własnych  zadań bieżących gmin w kwocie 72.558 zł
    Gmina otrzymała kwotę 71.017 zł tj.  97,9  % w stosunku  do planu.

5. Dochody z tytułu udziału gminy w podatkach stanowiących dochody 
    budżetu państwa wykonane  zostały na poziomie  97,7 %  tzn.  na 
    zaplanowanych 1.287.905 zł wpłynęło 1.258. 725 zł
6. Zaległości w realizacji wpływów z tytułu podatków i opłat lokalnych
    od osób prawnych i fizycznych  wynoszą ogółem  1.344.116 zł
    W porównaniu z rokiem 2003 zaległości  wzrosły o  22,7 %
    i  pochodzą  w znacznej części od byłych i obecnych  dzierżawców  
    gospodarstw   rolnych po byłych PGR-ach.
7. Uchwalone  przez Radę rezerwy budżetowe na 2004 r. w wysokości
    244.876 zł zostały w trakcie  roku  na podstawie uchwał Rady 
     wykorzystana w całości.
8. W roku  2004 Gmina  zaciągnęła  kredyt długoterminowy w Banku    
    Spółdzielczym Gniezno Oddział Skoki  w wysokości  360.000 zł 

 



    w ramach , którego sfinansowano wydatki  bieżące.
    Zadłużenie Gminy na 31.12. 2004r. z tytułu zaciągniętych kredytów 
    i pożyczek wynosiło  3.954.757 zł. Ponadto Gmina posiadała
    wymagalne zobowiązania w kwocie 4.166 zł. Były to zobowiązania
    Urzędu i Zakładu Wodociągów i  Kanalizacji w  Skokach.
    Łączne zobowiązania z tytułu  kredytów i  pożyczek oraz zobowiązania
    wymagalne jednostki  budżetowej stanowiły  26,4 % w stosunku  do  
    uzyskanych  dochodów budżetu.
9. Rada Miejska Gminy Uchwałą  Nr XIX/128/2004 z dnia  26 marca 
    2004 .  upoważniła  Burmistrza Miasta i Gminy  do dokonywania 
     zmian w  budżecie gminy w zakresie przenoszenia  wydatków między
     rozdziałami i  paragrafami budżetu, w ramach działów
        - uprawnień tych nie przekroczono.
10. Gmina pozyskała dodatkowo środki na dofinansowanie zadań 
     inwestycyjnych na:
 - budowę dróg w Potrzanowie i  Szczodrochowie - 238.000 zł - FOGR
 - zakup  pojemników na odpady  - 7.900 zł  - EFRWP
              co stanowi ogółem kwotę  245.900 zł
Nie wpłynęły natomiast zaplanowane środki w Programu  SAPARD w
kwocie  39,331 zł . Przekazano ją dopiero  na przełomie lutego i marca br.
11. Ponadto  Gmina otrzymała dotacje z PFRON w kwocie  48.538 zł.
12. Z budżetu gminy udzielono dotacji dla następujących podmiotów:
- Biblioteka Publiczna Miasta i Gminy - 241.700 zł
- Klub Sportowy  „Wełna” -  70.000
- Uniwersytet  im. A.Mickiewicza  - 10.000 zł.
- Fundacja „Pomoc Dzieciom  Wiejskim” - 417.956 zł
Wszystkie dotacje zostały w całości przekazane  na rzecz beneficjentów.
Z dotacji celowej, podmiot otrzymujący rozliczył się w terminie.
 W 2004r .wydatki bieżące zrealizowano w 97,4%, a inwestycyjne  w 95,0%.
Z uwagi  na fakt, że  w roku  2004 nastąpiła  dalsza rozbudowa
urządzeń komunalnych , budowa inwestycji  proekologicznych, 
modernizacja dróg  i po dokonaniu szczegółowej analizy 
sprawozdania z wykonania budżetu miasta i gminy za 2004 r.

Komisja Rewizyjna Rady  Miejskiej Gminy w Skokach 
opiniuje  pozytywnie 

wykonanie budżetu  miasta i gminy za 2004. i  występuje do Rady 
Miejskiej Gminy Skoki o  udzielenie Burmistrzowi Miasta 
i Gminy  absolutorium.
                                                            Przewodniczący Komisji
Rewizyjnej
                                                            Rady Miejskiej Gminy Skoki
                                                            Paweł Biały
Członkowie Komisji :
1. Przemysław Bogunia 
2. Jarosław Modlibowski  

Następnie Przewodnicząca Rady Grażyna Szymkowiak

 



odczytała treść opinii Regionalnej Izby  Obrachunkowej w Poznaniu 
do  wniosku Komisji  Rewizyjnej
Opinia stanowi załącznik nr 8 do protokółu sesji  Rady.
W podsumowaniu Regionalna Izba Obrachunkowa Uchwałą nr 16 SO-18/Ab/2005/Po
Składu  Orzekającego z dnia 19 kwietnia 2005r. działając na podstawie art. 13 pkt. 8
i art. 19 ustawy z dnia 7  października 1992r. o regionalnych  izbach
obrachunkowych /Dz.U. z 2001r. Nr 55 poz.577 ze zm./ wyraża  o przedłożonym przez
Komisję
Rewizyjną wniosku  /z uwagami  i wskazówkami/  w sprawie udzielenia absolutorium
Burmistrzowi Miasta i Gminy  w Skokach za 2004r. opinię pozytywną.

W dyskusji głos zabrali :

1. radny  Owczarzak  Grzegorz
    - przewodniczący  Komisji  Finansów, Rozwoju  Gminy  i  Komunikacji
poinformował, że Komisja po analizie pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu
miasta i gminy  za 2004r. - jednogłośnie.

2. radny  Matuszak Grzegorz
  - przewodniczący Komisji Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej, Ochrony
    Środowiska i Porządku Publicznego
informował, że Komisja  /jednogłośnie/ pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu
za 2004r.

Po zakończeniu dyskusji Przewodnicząca Rady Grażyna Szymkowiak
poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Rada Miejska Gminy
p o d j ę ł a 
(11 głosami za -  jednogłośnie /
Uchwałę nr XXXIV/212/2005
w sprawie  udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy w Skokach
absolutorium za 2004r.
Podjęta Uchwała  stanowi załącznik nr  9  do protokółu sesji Rady.
Przewodnicząca Rady  Grażyna Szymkowiak
pogratulowała w imieniu  wszystkich  radnych  Rady
Burmistrzowi  Miasta i Gminy  otrzymania absolutorium.

Burmistrz Miasta i Gminy  Tadeusz Kłos
podziękował radnym Rady za udzielone absolutorium.
Dziękując mówił, że intencją Jego było i jest funkcjonować 
tak, aby  najwięcej zyskała społeczność Gminy  Skoki, której  
sam jest  częścią.
Dziękując Wysokiej  Radzie mówił,  że to absolutorium jest  
zasługą  jego, ale także całej Rady  Miejskiej Gminy Skoki.

Przewodnicząca Rady Grażyna Szymkowiak
- ogłosiła 10 minutową przerwę w obradach.

 



Po przerwie Przewodnicząca Rady  obrady  wznowiła 
i popinformowała do omawiania kolejnego punktu porządku obrad.

Po przerwie w obradach uczestniczył  spóźniony radny  Modlibowski Jarosław.

ad. 8

Skarbnik Gminy Aleksandra Kamińska
omawiając projekt uchwały wskazała na  proponowane przez
Burmistrza Miasta i Gminy  zmiany w dochodach , jak również
wydatkach budżetu  miasta i gminy w 2005r.

Burmistrz Miasta i Gminy  Tadeusz Kłos 
zgłosił dodatkowo  następujące autopoprawki do projektu  uchwały,
 tj.:
1. zwiększenie o  10 tys. zł  kwoty  na zakup  lamp oświetlenia ulicznego  
na ul. Kazimierza Wielkiego.
Uzasadniał autopoprawkę tym, iż w celu  zachowania estetyki całego ciągu
oświetlenia ulicznego ulic Kościelnej, Jana Pawła II i  Kazimierza Wielkiego
proponuje utrzymanie tego samego  stylu lamp również dla tej ulicy
- co  wiąże się z koniecznością zwiększenia o 10 tys. zł wydatku na ten cel.

2. wnioskuje o przesunięcie i  wpisanie do Wieloletniego Programu
Inwestycyjnego na 2006r. inwestycji wykonanie nawierzchni drogowej 
Skoki - Potrzanowo.
Uzasadniał to tym, że w projekcie uchwały zostala ta inwestycja 
całkowicie wykreślona z programu - co jest oczywistym błędem.
Inwestycja w bieżącym  roku nie może być realizowana bo  nie mamy
wystarczającej ilości  środków  finansowych , ale może pozostać w 
Wieloletnim Programie Inwestycyjnym i  być przypisana na 2006 rok.

Następnie wysłuchano opinii stałych komisji  Rady
do projektu uchwały

W dyskusji głos zabrali:

1. radny  Gronowicz Leszek
- zabierając głos mówił, że mieszkańcy ulicy Kazimierza Wielkiego
mieliby  większy  pożytek  z modernizacji  chodników, jak z wymiany

 



oświetlenia.
2. radny  Biały Paweł
- odpowiadając przedmówcy wyjaśniał, że wymiana oświetlenia wynika
z porozumienia zawartego z Energetyką Poznańską, która  w bieżącym
roku zgodnie z planem  będzie wymieniała linię elektryczną z napowietrznej 
na  podziemną.
3. radny  Modlibowski  Jarosław
- pytał się skąd Burmistrz proponuje środki  na zakup droższych lamp ?

Skarbnik Gminy Aleksandra Kamińska
wyjaśniala, że proponuje Burmistrz  zwiększenie o 10 tys. zł kredytu.
 
Przewodnicząca Rady  Grażyna Szymkowiak
poddała projekt uchwały wraz z proponowanymi przez Burmistrza
autopoprawkami pod głosowanie.

Radny  Owczarzak Grzegorz
- wskazał, ze powinniśmy najpierw każdą proponowaną autopoprawkę
przegłosować, a później  dopiero przystąpić do  głosowania
całej uchwały.

Radca  Prawny Urzędu  Mirosława Nowakowska
odpowiadając wyjaśniała, że  budżet realizuje Burmistrz  i projekt zmian 
w budżecie  proponuje Burmistrz - dlatego autopoprawki  proponowane przez
Burmistrza do  tej uchały nie muszą być osobno  głosowane - bo autorem
całej tej  uchwały jest Burtmistrz. 
Jednak  Rada może postanowić inaczej i  głosować odrębnie każdą
autopoprawkę.

Rada Miejska Gminy
głosując projekt uchwały wraz z autopoprawkami  proponowanymi
przez Burmistrza
p o d j ę ł a 
(12 głosami za -  jednogłośnie /
Uchwałę nr XXXIV /213/2005
w sprawie  wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej 
na rok  2005 
Podjęta Uchwała  stanowi załącznik nr 10 do protokółu sesji Rady.

ad. 9

Burmistrz Miasta i Gminy  Tadeusz Kłos
omawiając projekt uchwały wskazał, że proponowane do sprzedaży
nieruchomości gruntowe położone są w Sławie Wlkp. w obrębie
zabudowy mieszkaniowej. Nieruchomości powstały w 2000r. w trakcie
prac geodezyjnych związanych ze sprzedażą lokali mieszkaniowych

 



w istniejących budynkach mieszkalnych. Działki przeznaczone zostały
pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną. 
Sprzedaż ich nastąpi w drodze przetargu nieograniczonego.

Następnie wysłuchano opinii stałych komisji Rady 
do projektu uchwały.

Rada Miejska Gminy
p o d j ę ł a 
(12 głosami za  - jednogłośnie )
Uchwałę nr  XXXIV/214/2005
w sprawie  zbycia nieruchomości gruntowych położonych 
w Sławie Wlkp.
Podjęta Uchwała  stanowi załącznik nr  11 protokółu  sesji  Rady.

ad. 10

Interpelacje radnych

 1. radny  Grzegorz Owczarzak
     - zabierając głos mówił, że czuje się dotknięty  treścią pisma, 
    jakie otrzymał od Przewodniczącej Rady. 

Treść pisma Przewodniczącej Rady:

Przewodniczący 
Komisji Rady 
Miejskiej Gminy Skoki
     - wszyscy
                          W związku ze złożonym pismem  przez 
Klub  Radnych „Zgoda i Współpraca” podczas ostatniej  
sesji Rady proszę przewodniczących wszystkich komisji Rady 
o przestrzeganie przepisów prawnych tj. :
- ustawy o samorządzie gminnym / tekst jedn.Dz.U, nr 142 poz.1591  ze zm./
- Statutu  Gminy Skoki / Dz.Urz. Nr 109 poz.2005 z dnia 27.06.2003r./
oraz realizowanie zatwierdzonych planów pracy Komisji.

Otrzymują:

1. Paweł Biały
    - przewodniczący  Komisji Rewizyjnej
2. Grzegorz Owczarzak
    - przewodniczący  Komisji Finansów,
      Reozwoju  Gm,iny i  Komunikacji.
3. Jolanta Sawińska

 



    - przewodnicząca Komisji Oświaty,
     Kultury, Zdrowia, Sportu i Rekreacji.
4. Grzegorz Matuszak
    - przewodniczący Komisji Rolnictwa,
     Gospodarki Komunalnej, Ochrony  Środowiska
     i Porządku Publicznego.

Przewodnicząca Rady Grażyna Szymkowiak
-  oświadczyła, że nie stwierdza uchybień w pracy żadnej 
z  komisji, a w związku  z złożonym pismem przez Klub
Radnych  skierowała do  wszystkich przewodniczących
komisji  pismo  przypominające o  przestrzeganiu przepisów
ustawowych oraz zatwierdzonych  planów pracy.

 2. radny  Owczarzak Grzegorz
- prosił o  rozwiązanie problemu i  wyjaśnienie dlaczego w gminie 
Skoki pobierano  opłatę za zmianę wpisu o działalności  gospodarczej,
która to  zmiana wynika ustawy prawo o działalności gospodarczej 
i miała być dokonywana za darmo na koszt państwa.

Burmistrz Miasta i Gminy Tadeusz Kłos 
poprosił radcę prawnego o  udzielenie odpowiedzi i  wyjaśnień.

Radca Prawny  Mirosława Nowakowska
wyjaśniała, że zgodnie z ustawą prawo o działalności  gospodarczej
zmiany  wynikające z ustawy tj. wpisanie  nr PKD  oraz uzupełnienie
o dane dot.  NIP i PESEL  były za darmo .
Natomiast jeśli przedsiębiorca  przy tej okazji  wprowadzał inne zmiany
dot. uzupełnień lub  wykreśleń - to podlegał opłacie w wysokości  50 zł.
W ten sposób  pracownik Urzędu  dokonywał zmian w wpisie o prowadzeniu
działalności do  końca 2004r. Od nowego  roku każda zmiana w wpisie do
działalności wynosi  50  zł.
Jeśli radny  zna inne postępowanie urzędnika - to proszę zwrócić się
o  wyjaśnienie indywidualnie z podaniem konkretnego przypadku.

ad. 11 

W wolnych  głosach i  wnioskach:

Burmistrz Miasta i Gminy Tadeusz Kłos 
zapoznał radnych  z treści  ankiety nt. gazyfikacji miasta Skoki.
Wzór ankiety stanowi  załącznik  do protokółu.
Radni Rady  przyznali, że propozycja rozprowadzenia ankiet
wśród społeczeństwa jest  dobrym pomysłem Burmistrza 
i  dlatego zarówno  treść ankiety, jak  i propozycję zaciągnięcia 

 



opinii spolecznej  akceptują. 

ad.12

Prezentacji programu  ISO 9001 dokonała Firma 
Bisness Service Company LTD.
Radni Rady  po wysłuchaniu propozycji wdrożenia takiego 
programu w Urzędzie byli podzieleni w kwestii przystąpienia 
Gminy  Skoki do  Programu  ISO 9001.
Część radnych  uważała, że uzyskanie takiego  certyfikatu 
przez Gminę znacznie poprawi jakość zarządzania Gminą.
Natomiast były również głosy wśród radnych, że certyfikat
ISO nie poprawi jakości pracy, polega on tylko  na spisania
w jeden dokument wszystkich  czynności urzędniczych
i podania tego w formie informacji społeczeństwu.
Ponadto będzie budżet Gminy  kosztował  na pewno ponad
20 tys. zł. i dodatkowo jeszcze opłata roczna ok. 2500 zł.

Były również głosy, że Gmina zatrudnia sekretarza Gminy,
który winnien  zajmować się organizacją pracy Urzędu 
i ciągłym doskonaleniem organizacji pracy  w Urzędzie.
Z uwagi  na fakt, że w wielkopolsce certyfikat ISO 9001
posiadają tylko  3 gminy - Rada Miejska Gminy  przyjęła
prezentację do wiadomości  nie zajmując żadnego stanowiska 
w kwestii jwdrożenia tego  programu..

ad. 13

Ze względu na wyczerpanie dziennego porządku  
obrad  sesji i  dyskusji Przewodnicząca  Rady Miejskiej 
Gminy Grażyna Szymkowiak  obrady XXXIV sesji Rady 
Miejskiej  Gminy  w Skokach  zamknęła  o godz.1755 .
                                 

Przewodnicząca  Rady
                                                      Miejskiej Gminy w Skokach
                                                      (Grażyna Szymkowiak)

Sekretarz obrad
(Ryszard Jasiński)

 



 


